
Aneby Näringsliv

Protokoll fört vid det 138:e ordinarie styrelsemötet för Aneby Näringsliv Ekonomisk
Förening

Torsdagen den 30 januari 2025

Närvarande: Kristofer Hansen, Marco Fjordmark, Daniel Berlin, Carina Nohrs

Mötet öppnades av Marco Fjordmarl<

Till justerare valdes Kristofer Hansen

Föregående protokoll gås igenom

Ekonomi
Resultatrapportfrån Daniel gås igenom. Resultatet visar på ett preliminärt positivt
resultat på 68,000:-. Tillkommit 3 medlemmar under 2024, 86 medlemmar totalt.

Genomförda aktiviteter sedan sist

Företagsfrukost 30 jan, platsutveckling och företagsklimat, Patric Westdahl Real
Fastigheter föredrog.

Plan för 2025 — Vilka aktiviteter ska vi planera in samt vilka ev. fokusområden
ska vara aktuella för att tillvara ta medlemmarnas intressen under kommande
år?
Anebydagen 24 maj: LRF, Ljud-Johan, Kulturskolan klara, polistillstånd inskickat.

Frukostmöten datum: 27/2, 27/3, 24/4, 22/5. Tema/föreläsare: EU-regler patent o

registreringsverket, Al Science Park, Michael Grund, arbetsförmedlingen,
anställningsstöd. AW 2025: Vi frågar Höglandsvillan om vi kan vara där. Vecka 19
eller vecka 20.

Rapport köpmännen
Vissa handlare tycker det börjar ljusna medans vissa tycker det är sämre.

Rapport Science Park
Rapport från Marthina kommer ut på mail.
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Rapport kommunen — Aneby kommun har fått godkänt på sin projektansökan om
projektmedel för att ta fram en varumärkesplattform och ett platsvarumärke för
Aneby. Projektstart hösten 2025.

Aneby kommuns näringslivsstrategi håller på att revideras. Strategin antas i KF i

mars 2025. (Strategin gäller 2025-2028). Lunchmöte med näringslivet genomförd 9

januari där input och inspel inhämtades från företagen.
Uppstart av ett näringslivsråd i Aneby kommer ske i februari 2025.

Näringslivsföreningenshistoria ska samlas från kommunens perspektiv och göras

tillgänglig. Arbete pågår.

Medlemsfrågor — Vilka önskemål/frågeställningar har inkommit från
medlemshåll?
Vi behöver en resurs till föreningen för att arbeta med att lyfta föreningens
aktiviteter, erbjudanden och utveckling.
Hur lägger vi upp arbetet i föreningen? Svårt att få praktiska saker gjorda.

Boka ett möte där vi fördjupar oss i frågor som rör administration och ANLs framtid
efter årsstämman i vår.Upprätta fokuspunkter att grotta ner oss i, fördela ansvar
och uppdrag. Vi behöver en ny städerska, Daniels mamma slutar. Carina
undersöker och tar in offerter.
Smartboard/projektor/större tv till lokalen på Köpmansgatan 9. Carina undersöker
och tar in offerter.

Övriga frågor

Styrelseplatser för 2025, Lasse Fält, valberedningen, informerar att han har läget
under kontroll, återkommer med namn inom kort.

Nästa möte

Torsdag 6 mars, kl. 17:00-19:00

Vice Styrelseordförande

Marco Fjordmark

Jus erare

ristofer Hansen


